
Referat fra FAU møte 18.11.15 

Tilstede: Bjørn Ståle, Caroline, Monica, Mona og Inger-Ann 

 Bjørn Ståle informerte fra møte med rektor.  

 

Sak 1 Angående trafikkforholdene på skolen venter vi på en plan fra rektor (teknisk adm.) om en 

løsning på dette.  

 

Sak 2 Er taggingen i skolegården fjernet? 

 

Sak 3 Fau ønsker å få til et møte med klassekontaktene etter jul, vi ønsker et tettere samarbeid slik 

at vi kan diskutere og finne løsninger sammen til beste for våre barn. 

 

Info: Torill Idland som har startet sin stilling i kommunen kan kontaktes av skole/barnehage og av oss 

som foreldre. En flott ressurs vi kan benytte oss av.   

Hun har telefon 51700348/95816099  

 

Referent Inger-Ann Haukalid  

 

 


